

407 (XIII). Report of the International Telecommunication Union

*Resolution of 13 August 1951*¹⁵⁴

The Economic and Social Council

1. Notes the report for 1950 presented by the International Telecommunication Union;¹⁵⁵
2. Expresses its appreciation for the inclusion in this report of the items requested by the Council in its resolution 328 (XI);
3. Notes with satisfaction that the International Telecommunication Union has postponed the holding of certain scheduled conferences found less urgent for the immediate functioning of the Union; and
4. Invites the International Telecommunication Union to summarize briefly in its future annual reports action taken in response to recommendations made to it by the Council or the General Assembly.

408 (XIII). Report of the Universal Postal Union

*Resolution of 14 August 1951*¹⁵⁶

The Economic and Social Council

Takes note with appreciation of the report submitted by the Universal Postal Union on the work of that organization during 1950.¹⁵⁷

409 (XIII). Report of the World Health Organization

*Resolution of 17 August 1951*¹⁵⁸

The Economic and Social Council

Takes note with appreciation of the annual report submitted by the World Health Organization to the United Nations.¹⁵⁹

410 (XIII). Report of the United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization

*Resolution of 24 August 1951*¹⁶⁰

The Economic and Social Council

Takes note with appreciation of the annual report submitted by the United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization to the United Nations.¹⁶¹

¹⁵⁴ See 499th meeting of the Council.

¹⁵⁵ See documents E/2010 and E/2010/Add.1 and 2.

¹⁵⁶ See 501st meeting of the Council.

¹⁵⁷ See document E/2012.

¹⁵⁸ See 506th meeting of the Council.

¹⁵⁹ See documents E/2020 and E/2020/Add.1 to 7.

¹⁶⁰ See 518th meeting of the Council.

¹⁶¹ See documents E/2048 and E/2048/Add.1.

407 (XIII). Rapport de l'Union internationale des télécommunications

*Résolution du 13 août 1951*¹⁵⁴

Le Conseil économique et social

1. Prend acte du rapport de l'Union internationale des télécommunications pour l'année 1950¹⁵⁵;
2. Exprime sa satisfaction de ce que ce rapport contient les exposés demandés par le Conseil dans sa résolution 328 (XI);
3. Se félicite de ce que l'Union internationale des télécommunications ait différé certaines conférences auparavant prévues, qui ont été jugées moins urgentes du point de vue de l'activité immédiate de l'Union; et
4. Invite l'Union internationale des télécommunications à résumer brièvement dans les rapports annuels qu'elle présentera à l'avenir les mesures qu'elle prendra pour mettre en œuvre les recommandations que pourront lui faire le Conseil ou l'Assemblée générale.

408 (XIII). Rapport de l'Union postale universelle

*Résolution du 14 août 1951*¹⁵⁶

Le Conseil économique et social

Prend acte avec satisfaction du rapport présenté par l'Union postale universelle sur l'activité de cette organisation pendant l'année 1950.¹⁵⁷

409 (XIII). Rapport de l'Organisation mondiale de la santé

*Résolution du 17 août 1951*¹⁵⁸

Le Conseil économique et social

Prend acte avec satisfaction du rapport annuel présenté par l'Organisation mondiale de la santé à l'Organisation des Nations Unies.¹⁵⁹

410 (XIII). Rapport de l'Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture

*Résolution du 24 août 1951*¹⁶⁰

Le Conseil économique et social

Prend acte avec satisfaction du rapport annuel présenté par l'Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture à l'Organisation des Nations Unies.¹⁶¹

¹⁵⁴ Voir la 499^e séance du Conseil.

¹⁵⁵ Voir le document E/2010 et E/2010/Add.1 et 2.

¹⁵⁶ Voir la 501^e séance du Conseil.

¹⁵⁷ Voir le document E/2012.

¹⁵⁸ Voir la 506^e séance du Conseil.

¹⁵⁹ Voir les documents E/2020 et E/2020/Add.1 à 7.

¹⁶⁰ Voir la 518^e séance du Conseil.

¹⁶¹ Voir les documents E/2048 et E/2048/Add.1.